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Studierådsmötesprotokoll 2011–03–16

Närvaro: Albin Rosberg Studierådsordförande
Jens Elofsson
Fredrik Karlsson Programmästare
Julia Mauritsson Jämlikhetsbombud
Alexander Nässlander Skyddsombud, Sektionsordförande, möteskladdare
Daniel Pervan Sekreterare tillika propagandamästare
Mikael Rudner Industrimästare, fr.o.m §11
Christina Schmidt Fr.o.m §11

§1 OFMÖ Studierådsordförande Albin Rosberg förklarade mötet öppnat
12:10.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
Albin ogillar Industrimästeriet för att dom har möte samma dag.

§4 Val av
Mötessekteterare

Mötet beslöt

att välja Alexander Nässlander till möteskladdare.

§5 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen.

§6 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att ej godkänna protokoll ty den existerar ej på grund av Perry.

§7 Meddelanden Albin informerar om att det är mycket UNX-möten som gör det
hela mycket rörigt. Det har uppkommit en del diskussioner kring
strukturen av det nya civilingenjörsprogrammet i Medicin och
Teknik, ty införandet har inte varit utan bekymmer. Det var även
mycket diskussion om ett Policydokument som kåren har sam-
mansatt, och om Albin eventuellt har personlighetsklyvning el-
ler ej.
Fredrik Karlsson meddelade följande: “Det var mer ost och kött
på natchosen“

§8 Beslutsuppföljning Albin informerade att det inte finns några beslut att följa upp.

§9 Valärenden och
nomineringar

Mötet beslöt

att välja Alexander Nässlander till Vice Studierådsordförande
för perioden 2011-03-16 till 2011-06-30.

§10 Pågående kurser Punkten diskuterades i sin helhet. Där diskuterades även Tilläm-
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pad Matematik: Linjära System, Numerisk Analys och Datasä-
kerhet.
Tillämpad Matematik: Linjära System: Där de närvarande tyckte
att det skulle finnas mera extentor och lämpligheten på föreläsa-
ren diskuterades.
Numerisk Analys: Där de närvarande tyckte att det är mycket
jobb för att få sitt betyg.
Datasäkerhet: Där de närvarande tyckte att det är en bra kurs,
men att det kan behövas övningar i det.

§11 Övrigt Relevansen hos Fysiken diskuterades. Det diskuterades även om
information till kursombud i sin korthet.

§12 Skitsnack Folk behandlade skit.

§14 OFMA Studierådsordförande Albin Rosberg förklade mötet avslutat 13:19.

Vid protokollet

Alexander Nässlander
Möteskladdare och Vice Studierådsordförande

Justeras

Albin Rosberg
Studierådsordförande
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